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            Verslag vergadering Seniorenadviesraad                          

22 december 2022 
 

Aanwezig: 
 

Crosenski Hélène  Okra Lichtaart (voorzitter) 

Heylen Jos    Okra en Neos Kasterlee, radio Lichtaart, onafhankelijke 

Smets Jef   Okra Kasterlee (ondervoorzitter -clubverantwoordelijk -dansleider) 

Smolderen Nieke  Okra Tielen, onafhankelijke 

Vanagt Ludo   Onafhankelijke 

Verboven Ria   Lid Neos, onafhankelijke 
 

Verontschuldigd:  
 

Adriaensen  Sumati   Schepen voor Welzijn, Senioren, Gezin 

Voorzitter Bijzonder Comité voor Sociale Dienst 

Vercauteren Bart  Seniorenconsulent 

Vissers Gerard  Radio Lichtaart, onafhankelijke 
_____________________________________________________________________________________________________________________ 
 

Dagorde    : 

 1)   Verwelkoming en goedkeuring vorig verslag . 

 2)   Gele Doos   

 3)   Beweegbank hoever staat het hiermee (op vraag van Nieke Smolderen). 

 4)   Seniorenweek . 

 5)   Varia  
  

De voorzitter verwelkomt iedereen op deze vergadering. 
 

1. Goedkeuring verslag van 22 - 09 - 2022 

➢ Het verslag werd via email en op de vergadering goedgekeurd. 

➢ Zodra je het verslag aankrijgt kan je, indien er nog andere aanpassingen nodig zijn, deze 

schriftelijk melden via riaverboven@telenet.be of indien je internet niet werkt via een  

      sms 0479 45 99 53 Het verslag zal dan nog worden aangepast. 
 

2. Gele Doos 

➢ Het college in zitting heeft definitief beslist om niet in te stappen in het project  

            van de ‘Gele via een brief aan de voorzitter en secretaris. Zie bijlage. 
 

3. Beweegbank hoever staat het hiermee (op vraag van Nieke Smolderen)  

➢ Omdat de beweegbanken te veel kosten, heeft de gemeente besloten Om deze niet aan te kopen.  

➢ Er werd overlegd waar ze de beweegbank zouden plaatsen, aanvankelijk zou het aan het 

Okralokaal van Kasterlee te komen staan maar omdat de grond te veel PFAS bevind, zouden ze 

het een plaats geven in Tielenheide, aan de sportvelden. We vinden het verdacht, willen ze deze 

enkel in Kasterlee krijgen en niet in Tielen? Of kost het echt teveel geld NU en een maand 

geleden nog niet? Op vind de Gemeente Kasterlee de vrije tijd en beweging van onze senioren 

niet zo belangrijk? Op vorig verslag hadden we nochtans goede suggesties gegeven. 

➢ Alle senioren zijn op de hoogte van het budget dat was voorzien voor de beweegbank. Zij zagen 

het al volledig zitten om met de beweegbank aan de slag te gaan. Het zal als een vuurtje 

rondgaan als de gemeente gas terug neemt. En zeker niet in de positieve zin. 
 

4. Seniorenweek . 

➢ Alle activiteiten van de seniorenweek zijn met groot succes afgerond. 

• De ‘Kadeekesdag’was een overweldigend succes, er was zoveel volk dat er voor sommige 

spelletjes wachtrijen vormden. De ouderen voelden zich terug kind om met hun kinderen en 

kleinkinderen te spelen, de sfeer was optimaal en ze hebben zich zichtbaar allemaal 

geamuseerd. Voor herhaling vatbaar Misschien een extra ‘Kadeekesdag’ in de late Lente of 

tijdens de vroege Herfst? 
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• Bij de lezing over ouderdomskwaaltjes te verbeteren was het een overvolle zaal. Veel Neos 

volk natuurlijk maar ook niet-leden waren aanwezig waar velen zich die dag hebben 

aangesloten bij Neos. Een echt succes voor onze senioren! 

• Het lijndansen was dit jaar een groot succes, zoveel volk dat plezier had in dansen, geweldig!!! 

• Ook de zorgcafé ‘Mistig Land’ gekaderd in Kasterlee Dement vriendelijk gemeente in 

samenwerking met WZC De witte Berken  had een volle zaal. Vele bleven napraten met een 

hapje en drankje. 

• Het Nordic Walking wandelen was ook succesvol, verschillende leeftijden waren aanwezig, 

personeel van het zorgcentrum Lichtaart, Okra en Neos leden en enkele geïnteresseerden  

      We hebben weer heel wat bijgeleerd van de trainer Mil Diercks die de omgeving van  

       Floreal Lichtaart heel erg goed kent. 

• Ondanks de voetbal  Canada - België ’s avonds op TV moest de verkeersinitiatie van 

inspecteur Bart Geuens niet onderdoen ten opzichte van de andere activiteiten in de 

seniorenweek. De zaal zat ook ruim gevuld. De aanwezigen gedragen ze zich nu veiliger in het 

verkeer.  We werden ook beloond voor onze deelname aan de quiz met bobstickers of 

fietswiellichtjes. 

• Het bezoek aan aquamarijn was zeer leerrijk. Er waren zoveel geïnteresseerden aanwezig dat 

we ons moesten opsplitsen in twee groepen voor de rondleiding. We werden verwend met 

kinelessen, soep en een keuze van drank en nog wat snaperingen. Zeer vriendelijk personeel. 

Buiten de prijzen die je op hun webside kunt lezen, zijn we zoveel te weten gekomen dat we 

ons met een gerust hart kunnen inschrijven in Aquamarijn als het echt moet. 

• Ook voor de cursiefjes door Jos Heylen zat de bib vol. De poëzie bezoekers hebben genoten. 

• Jef Smets en Simonne Helsen hebben het okralokaal vol gekregen met de koppeldansinitiatie. 

Dansen is toch zo amusant voor onze senioren! 

• Het wandelen van Okra was in een mooie omgeving onder leiding van Magda. We waren toch 

met een mooi aantal aanwezig. Spijtig dat Luc de wandelaars meenam naar de Pit en niet naar 

het Okralokaal. Om financiële redenen was dat wat moeilijk maar vooral omdat Luc dan 

achter de toog moest staan. Jef heeft daarom contact genomen met Luc dat hij hiervoor altijd 

het echtpaar Smets Hermans kan vragen voor de toog te bedienen zodat de wandelaars toch in 

het okralokaal hun drank kunnen nuttigen. 

• Onze slotdag was Radio Lichtaart waar iedereen liedjes kon aanvragen zoals Helene heeft 

gedaan met ‘Ik heb eerbied voor jou grijze haren’ van Bobbejaan Schoepen. En je kon ook in 

de studio op bezoek gaan. Hebben jullie onze voorzitter gehoord?  

• Al bij al was onze seniorenweek in een goede week gevallen wat het weer betrof en mede 

daardoor zijn de buitenactiviteiten succesvol verlopen , maar ook door de interessante 

activiteiten hebben vooral de senioren rijkelijk deelgenomen. 
 

5. Varia en  vergaderdata 

 Is Kasterlee de minst seniorenvriendelijk gemeente van de Kempen? 
 

➢ Onze adviezen die wij als seniorenadviesraad indienen worden nooit uitgevoerd: het pisplan van 

de vorige raad, project gele doos ook niet. Zijn we er dan allen maar om gemeentelijke adviezen 

uit te schrijven? 

➢ Waarom moeten de seniorenorganisaties zo veel betalen om een gemeentelokaal te huren voor 

vergadering of dansactiviteiten of andere activiteiten? Het Ligahof betaalt telkens  

      665 euro en dan moet je als je een podia moet hebben dit nog zelf  opstellen. Okra heeft  

      enkel senioren, wat als ze een fout maken in de opstelling van het podium?  Ook moet  

       het lokaal terug opgeruimd zijn zoals ze het betreden hebben. Sleuren met tafels en stoelen,  

       stapelen 10 tafels hoog, dat is onmogelijk voor senioren. Wie maakt die contracten? Ooit  

       gedacht aan de ouderen van Kasterlee? 

➢ Ook het Okralokaal Kasterlee is te duur en ook in hun contract staat dat Okra en Femma  

moeten consumeren met producten van de Pit die voor senioren veel duurder is. 

➢ Ook voor de petanquebaan betaalt Okra vaste huur terwijl als het regent of geregend heeft, het 

petanque niet kan doorgaan. Burgemeester ken je de senioren en hun pensioentje wel? 
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➢ De vuilbakjes zijn allemaal verwijderd op de toiletten door de gemeente.  Moeten de vrouwen 

nu hun gebruikte inlegkruisjes en maandverband in hun handtas steken? En wat als een 80jarige 

een ongelukje heeft omdat ze niet tijdig op de WC was. Is er voldoende opruimmaterie 

aanwezig en waar kunnen we het vinden, zelfs een aftrekker en opneemdoek ontbreekt in het 

Ligahof.  Op hygiëne kan en mag de gemeente niet besparen. Elk toilet  MOET een vuilbak 

hebben en zakjes om maandverband in te steken. 
 

➢ Tot onze grote spijt neemt Jos Heylen ontslag in de seniorenadviesraad. Dat heeft hij al een jaar 

aangegeven. Hij blijft wel actief in de ouderenraad. We wensen hem veel succes in al zijn 

activiteiten en vooral veel rustiger momenten om zijn gezondheid ten dienste te zijn. 
 

Het ga je goed Jos en we zullen je niet vergeten. Hopelijk komen we je nog regelmatig tegen. 

       

     Volgende vergaderdata: ( in het sociaal huis Leistraat 83 te Lichtaart ) 
 

Donderdag 26 Januari 2023 om 09h30             

Donderdag 23  Februari 2023 om 09h30  
 

 

 

 

De secretaris Ria Verboven     De voorzitter Jef Smets       

 

 

      


